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írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszonyi

„Miért nem épült két és fél év alatt benziaknt az M7-es autópálya új szakaszán? ”
címmel a Házszabály 91 . § alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Kákosy Csaba
gazdasági és közlekedési miniszterínhoz .

Tisztelt Miniszter úr!

Az M7-es autópálya új szakaszait már több mint másfél, illetve két és fél éve adták át .
Az új sTak:iszokon nem épült benzin ,t így sokan kerülhetnek bajba, mert nincsenek
hozzászokva, hogy Burópábaa mintegy 60 km hosszan az autópálya mellett nincs benzinlri5t,
ezt egyébként a szabványok sem engedik meg. Ráadásul a Budapest felől éjszaka
haladuknál a benzinkút nélküli íitsyakasz még hosszabb, hiszen éjszaka a Siófok keleti
leágazás előtti AGIP kút zárva van .
Korábban olvashattuk a sajtóban, hogy tisztázátlan a jogi helyzet, s ez beli' ezfti a pályázat
kiírását. Nehezen fogadható el ez az érv, hiszen több évük volt az előkészítésre is, és mint
közismert, az autópályák melletti benzinkutak épftéséért versenyeznek a forgalmazó
társaságok, így pénzhiányra sem lehet hivarkozni. Ilyen esetekben nem lenne meglepetés, ha
kiderülne, hogy valamilyen ingatlanmanipuláció van a háttérben.
Felmerlil az a kérdés is, hogyan akart aKarmány két év alatt egy kormányzati negyedet
felépíteni, ha még egy benzinkút építését sem tudja ennyi id ő alatt megoldani .

Kérdésem:
Mikor lesz tSze yagtöltcŐ állomás az M7-es autópálya új szakasyain? Mint új miniszter, mit
kíván ez ügyben tenni ?
Hogyan kívánják felhívni addig is a járművezetők figyelmét arra a tényre, hogy 60-8 0
km hosszan nem tudnak az autópályán tankolni ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008. január 10 .
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